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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2020/21:1434 Handläggningstider hos Migrationsverket

Den 21 januari riktade Justitieombudsmannen (JO) kritik mot Migrationsverket 
för långsam handläggning. Det handlade om sammanlagt fyra ärenden som JO 
granskat. Det första ärendet var ett medborgarskapsärende, det andra ett 
asylärende, det tredje ärendet var ett asylärende med Säpo som remissinstans 
och det fjärde och sista ärendet rörde uppehållstillstånd på grund av 
anknytning. Gemensamt för ärendena är den långa handläggningstiden.

I pressmeddelandet som publicerats med anledning av granskningarna skriver 
JO:

”Långa handläggningstider hos Migrationsverket har under en lång tid varit 
föremål för ett mycket stort antal klagomål hos JO. Om inte kraftfulla åtgärder 
vidtas befarar jag att de långa handläggningstiderna hos Migrationsverket blir 
ett normalläge. Det finns därför anledning att känna oro över situationen.”

JO menar alltså att ”kraftfulla åtgärder” behöver vidtas för att komma till rätta 
med de långa handläggningstiderna. Antalet klagomål är också stort, enligt JO.

Min fråga till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson är:

 

Vilka åtgärder avser ministern att vidta för att korta handläggningstiderna hos 
Migrationsverket?

………………………………………

Maria Malmer Stenergard (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-01-24
Besvaras senast
2021-02-03 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


